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sa 36. sjednice 08.08. 2024. godine

Predsjedavajuća OV pozdravila je sve prisutne.
Izvršena je prozivka vijećnika.
Prisutni vijećnici: Mimes Ajanović, Sahudina Beganović, Nurdin Begović, Mahira Brkić,

[Všmela Brkić, Asmir Cizmo, Dario Dodik, Zakir Džafo, Zdenko Franjić, Nazif Hajrić, Igor Hinger,
Saban Ibrišimović, Emir Islamović, Ešref Likić, Mario Mirčić, Nedžad Mušanović, Kruno Riđić,
Malik Rizvanović i Nikola Simić.

Odsutni:Nema.
Mahira Brkić , predsjedavajuća Općinskog vijeća Vareš konstatira da Vijeće može raditi jer

ima kvorum za rad sjednice.

Predsjedavajući; OV Otvorila je 36. sjednicu s početkom u 15.00 sati, u velikoj sali Općine
Vareš.

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik — gosp. Zdravlo Marošević, pomoćnik
načelnika — gosp. Ermin Musa1 rukovodilac JURA — gosp. Rusmir Berberović, ispred Službe Za
privredu i finansije * gđa. Velida Džafo, ispred Službe za opću upravu, društvene djelatnosti i
boračko-ivalidsku zaštitu , gosp. Malik Likić, komandir PVJ , gosp. Izudin Muhić. predstavnici JU
Opća biblioteka Vareš — gđa. Marina Drijenčić i gđa. Vedrana Mirčić, direktorica JU "Centar za
socijalni rad" Vareš — gda. Nihada Gondžo, direktorica J'PU “Dječije obdanište" Vareš , gđica.Nikolina Erlbek i predstavnici medija.

Sekretar OV Mersad Dido izvijestioje prisutne daje na 35. sjednici OV održanoj 27.06.2024.
godine, Vijeće donijelo pet (5) uključka. Jedan (i) zaključakje realizovan a pet (5) zaključaka su u
toku realizacije. Postavljenojejedanaest (i ]) vijećničkih pitanja. Na deset (10) pitanjaje odgovoreno,
na jedno (i) pitanje se čeka odgovor.

Općinski načelnik Zdravko Marošević pod aktuelnim pitanjima nije imao obraćanje.

adresa: Zvijezda 34, 71330 Vareš tel.: 00387 32 848 100;
identifikacijski broj: 4218285300002 fax: 00387 32 848 150; |

depozitni račun Unicredit banka: web: www.vares.info
3380002210017420 e-mail: vares©bih.net.ba '



(Izinšnjavanje vijećnika 0 dobivenom odgovoru)

Nije bilo izjašnjavanja.

(Vijećničkapitanja ilnicijative)
Malik Rizvanović

1. ,,Kada će se sanirati udarne rupe na regionalnomputu R—444 Breza—Vareš?
Pitanje potrebno uputiti Kantonalnoj direkciji za ceste ZDK.“

Amela Brkić

2. Moje pitanje se odnosi na sanaciju regionalnog puta R—444 dionica tunela. Zbog čega se ne
saniraju udarne rupe na pomenutoj dionici?
Pitanje potrebno uputiti Kantonalnoj direkciji za ceste ZDK.

Kruno Riđić

3. Kako ocjenjujete naše kontakte sa dijasporom, posebno što se tiče poslovnog dijela? Da li ima
ljudi koji su zainteresovani da investiraju u Varešu iz dijaspore, sa kojim problemima se vi
susrećete a sa kojim problemima oni (dijaspora)?

4. Regionalni put R—444a Vareš-Pogan predlažem da uputimo Inicijativu da se taj put sanira.
Mislim daje Ministarstvo zaboravila na taj put.

Nu rdin Begović

5. Zamoljen sam od strane naših sugrađana koji žive na Rajčevcu da postavim pitanje. Kada će
građanima Rajčevca biti dostavljen materijal koji im je obećao za uređenje dijela
makadamskog puta. Podsjećam, oni su sami spremni da organizuju akciju kako bi uradili taj'
dio puta, traže samo materijal.

Vijećnica Sahudina Beganović podnijela je Inicijativu za formiranje radne grupe za izradu
plana prevencije nasilja u porodici i nasilja nad ženama. 0 istoj je dala obrazloženje. (Inicijativa
podnesena pisanim putem).

Općinski načelnik izjavio je da se slaže sa predloženim, ali je realno za očekivati da ovu
Inicijativu usvoji novi saziv Vijeća. Do novog saziva mogu se uraditi određene pripreme za
realizaciju ovakve Inicijative.

Predsjedavajuća OV stavilaje na raspravu Zapisnik sa 35. sjednice OV.

Nije bilo učesnika i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Zapisnik sa 35. sjednice OV i

nakon izja'njavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 18 glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik
Mario Mirčić) usvojen Zapisnik sa 35. sjednice OV.

Predsjedavajuća OV stavila je na raspravu prijedlog dnevnog reda 36. sjednice OV koji je
usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.



Nije bilo učesnika u raspravi i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje prijedlog dnevnog
reda 36. sjednice OV kojije usuglašen na Kolegiju Općinskog vijeća i nakon izjašnjavanja vijećnika .

konstatuje daje sa 18 glasova ,,ZA“ (odsutan vijećnik Mario Mirčić) usvojen sljedeći

Dnevni red
1. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine Vareš

(lokalitet ,,ijavor“Vareš Majdan).

Izvjestilac: Ermin Musa.

2. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine Vareš
(.,Centralna radionica“ Vareš).

Izvjestilac: Ermin Musa.

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava iz granta neprofitne organizacije.
lzvjestilac: Malik Likić.

4. Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za neprofitne organizacije , grant za učešće u

finansiranju udruženja proisteklih iz rata.

Izvjestilac: Malik Likić.

5. Prijedlog Odluke o dodjeli općinskog primanja i novčane nagrade Općine Vareš za 2024,
godinu.

lzvjestilac: Sekretar OV.

6. Prijedlog Programa obilježavanja 16. augusta/kolovoza — Dana općine Vareš.

Izvjestilac: Općinski načelnik.

7. Prijedlog Programa finansiranja komunalnih djelatnosti Za 2025. godinu.
lzvjestilac: Ermin Musa.

8. Izvještaj o radu JU ,,Centar za socijalni ra “ Vareš za 2023. godinu.
Izvjestilac: Direktorica JU.

9. Izvještaj o radu JPU ,,Dječije obdanište“ Vareš u 2023. godini.
lzvjestilac: Direktorica J'PU.

10, Izvještaj o radu JU ,,Opća biblioteka“ Vareš u 2023. godini.
Izvj esti lac: Direktorica JU .



11.

12.

13.

14.

15.

16.

17.

Izvještaj o radu Općinskog pravobranilaštvaOpćine Vareš za 2023. godinu.

Izvjestilac: Belma Karamustsfić.

Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskogvijeća Vareš za prvo polugodište 2024. godine.

lzvjestilac: Sekretar OV.

Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš sa akcentom na realizaciju Plana

zaštite od požara.

lzvjestilac: Ibrahim Spahić.

Informacija o realizaciji Strategije razvoja općineVareš za period 2017-2026, za 2023. godinu.

Izvjestilac: Rusmir Berberović.

Informacija o provedenim aktivnostima projekta ,,Socijalno osnaživanje i mpošljavanje ASB i

u..Općina Vares

lzvjestilac: Rusmir Berberović.

informacija o sanitamo-tehničkim i higijenskim uvjetima u školama na području općine Vareš i

JPU ,,Dječije obdanište“ Vareš.

Izvjestilac: Velida Džafo.

Tekuća pitanja

Ad. 1.
(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganjanekretninama
u vlasništvu Općine Vareš (lokalite! ,,Prnjavor“ Vareš Majdan).

Komisija za Statutarna pitanja i propise na 30. sjednici održanoj 18.07.2024. godine
jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak:

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja
nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Vareš Majdan , lokalitet ,,ijavor“) i isti
upućuje Vijeću na razmatranje i usvajanje.

Izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Amela Brkić (traži doa'alnopoj “njenje
za ovu tačku dnevnog reda), Općinski načelnik Zdravko Marošević (dao je dodatno pojašnjenje “
kome je naglasio da je Vijeće u ranijem sazivu donijelo odluku kojom su određene poslovne zone),
Emir Islamović (ispred Kluba vijećnika SDA uputio je sugestiju Načelniku na način i namjenu
rmšmja sredstva odprodaje, o istom je dao pojašnjenje), predsjedavajuća OV Mahira Brkić (uz dato
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pojašnjenje sugerisalaje vijećniku Islamović Emiru da pod tačkom ,, Tekućapitanja“ može iznijeti
svoje mišljenje o revizorsku/n izw'eštaju), Dario Dodik (uz dato pojašnjenje predložio je da Vijeće
prilikom donošenja ovakvih odluka koje se odnose na prodaju općinske imovine, odredi u koju svrhu
će sredstva biti utrošena} i Igor Hinger (skrenuoje pažnjunapotrebu uređenja ulaza u grad).

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o
načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (lokalitet ,,ijavor'“ Vareš
Majdan).

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 18 glasova ,,ZA“
(odsutan vijećnik Mario Mirčić) usvojena

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama
u vlasništvu Općine Vareš (lokalitet ,,Prnjavor“ VarešMajdan).

Ad. 2.
(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganjanekretninama

u vlasništvu Općine Vareš (,,Centralna radionica " Vareš).

Komisija za Statutarnapitanja i propise na 30. sjednici održanoj 18.07.2024. godinejednoglasno
je donijela sljedeći Zaključak:

— Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja
nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Centralna radionica) i isti upućuje Vijeću na
razmatranje i usvajanje.

Izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda,

Otvorenaje rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Dario Dodik (uz dato pojašnjenje traži
daNačelnik prije glasanja odgovori na što će se pare potrošiti odprodaje), Amela Brkić, lgor Hinger
Wredlaže da se u odluci navede “u slučaju da kupac ne postupi u skladu sa određenim odredbama-ne
izvrši sanaciju objekta. da prodavao moze raskinuti ugovor "), Mirnes Ajanović (uz dato pojašnjenje
izjavio da Klub vjećnika SDP neće podržati ovu tačku dnevnog reda) i Kruno Riđić (uz data
pojašnjenje izjavio da neće podržati ovu tačku dnevnog reda).

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o
načinu i uslovima raspolaganja nekreminama u vlasništvu Općine Vareš (“Centralna radionica"
Vareš).

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje daje sa 13 glasova “ZA“. 3
glasa “PROTIV" i 2 “'SUZDRŽANA" glasa (odsutan vijećnik Mario Mirčić) usvojena

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama
u vlasništvu Općine Vareš (,,Centralna radionica“ Vareš).



Ad. 3.
(Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava iz grama neprofitne organizacije)

Komisija za Statutarna pitanja i propise na 30. sjednici održanoj 18.07.2024. godine
jednoglasnoje donijela sljedeći Zaključak:

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava iz granta neprofitne
organizacije i isti upućuje Vijeću na razmatranje i usvajanje.

Izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje
PrijedlogOdluke o raspodjeli sredstava iz granta neprofitne organizacije.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 17 glasova “ZA“
(odsutni vijećnici Mario Mirčić i Malik Rizvanović) usvojena

Odluka o raspodjeli sredstava iz granta lleprqilne organizacije.

A d. 4.
(Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za neprofitne organizacije
, grant za učešće ufinansiranju udruženja proisteklih iz rata)

Komisija za Statutarna pitanja i propise na 30. sjednici održanoj 18.07.2024. godine
jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak:

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za neprofitne
organizacije , grant za učešće u finansiranju udruženja proisteklih iz rata i isti upućuje
Vijeću na razmatranje i usvajanje.

lzvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Zakir Džafo (tražio od izvjestioca
pojašnjenje o broju oplikanam) i Malik Likić (daoje dodatno pojašnjenje).

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o
raspodjeli sredstavam neprofitne organizacije — grant za učešće u finansiranju udruženja proisteklih iz
rata.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 17 glasova “ZA"
(odsutni vijećnici Mario Mirčić iMalik Rizvanović ) usvojena

Odluka 0 raspodjeli sredstava za neprofitne organizacije
— grant za učešće ujinansironju udruženju proisteklih iz rata.



Ar“.
(Prijedlog Odluke o dodjeli općinskogpriznanja i
novčane nagrade Općine Vareš za 2024. godina)

Sekretar OV daoje dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Mimes Ajanović, Dario Dodik (uz
pojašnjenje sugerirali su na potrebu izmjene kriterija o dodjeli općinskihpriznanja i nagrada u Odluci
koja regiliše ovu materiju) i presjedavajuća OV Mahira Brkić (podsjetila je prisutne da je u ranijem
periodu donesen zaključak za izmjenuOdluke o općinski/Izpriznanjima ipostupku njihove doajele).

Zaključenajerasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o
dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade Općine Vareš za 2024. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 10 glasova “ZA" i 6
“'SUZDRŽANH'I" glasova (odsutni vijećnici: Mario Mirćić, Nurdin Begović i Nazif Hajric')
usvojena

Odluka 0 dodjeli općinskog priznanja i
novčanenagradeOpćine Varešza 2024. godina.

Ad.6.

(Prijedlog Programa obilježavanja 16. augusta/kolovoza — Dana općine Vareš)

lzvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda,

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Prijedlog Programa obilježavanja 16. augusta/kolovoza — Dana općine Vareš.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 16 glasova ,,ZA“
(odsutni vijećnici: Mario Mirčić, Nurdin Begović i NazifHajn'ć) usvojen

Program obilježavanja I 6. augusta/kolovoza —Dana općine Vareš.

Ad.7.

(Prijedlog Programafinansiranja komunalnih djelatnosti za 2025. godina)

Izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Dario Dodik (uz pojašnjenje upalio je
primjedbu na Programjer nisu sve ulice navedene u istom. predložio je da se Program ne usvoji. da
se vralipredlagaču na dopunu i da sve ulice budu ravnomjerno zastupljene), Mahira Brkić (podržava
izlaganje vijećnika Daria Dodik kao i predloženo da se Program vrati predlagača na doradu), Malik
Rizvanović airedložio da se u Program uvrsti i pranje puta kroz Dabravine). Amela Brkić (skrenula
pažnju na stanje korita rijeke Stavnje), Igor Hinger (upoznao je prisutne da je u toku potpisivanje
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ugovora sa nadležnim ministarstvom a u vezi projekta za čišćenje korita rijeke Stavnje), Dario Dodik
(predložioda se nadležna Služba očitije, da Vijeću dostavi popis svih ulica u gradu ida se očituje ako
neku ulicu treba izostaviti u Programu, zašto se izostavlja) i Amela Brkić (replika),

Pomoćnik načelnika Ermin Musa u svom obraćanju dao je pojašnjenje o promjenama vezanim
za prioritete zimskog održavanja. lzjavioje da prihvata primjedbe upućene od vijećnika Daria Dodik, i

da, ako Vijeće prihvati, može uvrstiti u Program suho čišćenje ulica i pranje saobraćajnih površina za
sve ulice koje postoje sa potrebnim podacima, kao i put kroz MZ Dabravine.

U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici: Dario Dodik (replika). Amela Brkić (replika),
Nikola Šimić (traži odpomoćnika načelnika pojašnjenje iz kojih se sredstava finansiraju komunalne
djelatnosti) uz dato pojašnjenje uputio pitanje da li je moguće proširiti naplatu komunalni/1
djelatnosti?) i pomoćnik načelnika Ermin Musa koji je upoznao prisutne da komunalne naknade se
plaćaju za prostore do VI zone, sela nisu u tim zonama dok prostori pored regionalnog puta jesu.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Programa
finansiranja komunalnih djelatnosti za 2025. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 11 glasova ,,ZA“, 1

glasom ,,PROTIV“ i 6 ,,SUZDRZANIH“ glasova (odsutan vijećnik Mario Mirčić) usvojen

Program/inansiranjrt komunalnih djelatnosti za 2025. godina.

Ad.8.

(Izvještaj o radu JU ,, Centar za socijalni rad“ Vareš za 2023. godinu)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorenaje rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Mirnes Ajanović (zamolioje direktoricu
da radi javnosti ukratko iznese problematiku ustanove), Emir Islamović (iznio je svoje m ljenje o
visini isplaćenih sredstava pojedincima iz budžeta Općine Vareš i JU ,, Centar za socyalni ra “

Vareš), Mahira Brkić (postavila je pitanje direktorici—koji su razlozi za poništenje javnog oglasa za
popunu radnog mjesta u ustanovi?) direktorica Nihada Gondžo (upoznala je prisutne sa radom
ustanove i određenim problemima sa kojima se susreće u svom radu, dala odgovor da je konkurs
poništen jer se nije moglaformirati komisija—nedostatak članova), Sahudina Beganović (postavila je
pitanje u vezi realizacije zaključaka OVkoji se odnose na rješavanje problemaprostory'akoje koristi
JU ,, Centar za socijalni rad “ ipotrebuproširenja kapaciteta koji je potreban JPUDječije obdanište).
direktoricaNihada Gondžo (u svom obraćanjudalaje odgovor i određena pojašnjenja), Mahira Brkić
(u svom obraćanju replicira/aje na izlaganje direktorice koje se odnosi na dioprostorija koje koristi
JU ,, Centar za socijalni rad", podsjetila je prisutne da je u dopisu JU ,,Centar za socijalni rad“
navedeno da ako situacija zahtjeva hitnoproširenjeJPU ,,Djec'ije obdanište"daje ustanova spremna
ustupiti određene prostorije ukupne površine 33 m 1 ) i Mirnes Ajanović (iznio je svoje mišljenje u
vezi izlaganja direktorice ipredsjedavajuće OV).

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JU
,,Centar za socijalni rad“ Vareš za 2023. godinu.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 19
glasova ,,Z “ usvojen

Izvještaj o radu JU ,,Centar za socijalnim “ Varešza 2023. godina.



Predsjedavajuća OV dalaje pauzu u trajanju od 30 minuta.
Nastavljenoje sa radom sjednice.

Ad.9.

(Izvještaj :) radu JPU ,,Dječije obdanište " Vareš u 2023. godini)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Kruno Riđić, Emir Islamović, Amela
Brkić i direktorica Nikolina Erlbek kojaje dala dodamo pojašnjenje i odgovor na postavljeno pitanje
vijećnika.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JPU
,,Dječije obdanište“ Vareš u 2023. godini.

Nakon izjašnjavanja "ećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 17 glasova ,,ZA“
(odsumi vijećnici Mario Mirčić i Malik Rizvanović) usvojen

Izvještaj o radu JPU,,Dječije obdanište“ Vareš a 2023. godini.

Ad.10.

(Izvještaj o radu JU ,,Opća biblioteka" Vareš u 2023. godini)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Izvještaj o radu JU ,,Opća biblioteka“ Vareš u 2023. godini.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 17 glasova ,,ZA“
(odsutni vijećnici Mario Mirčić i Malik Rizvanović) usvojen

Izvještaj o radu JU ,,Opća bibliatelta“ Vareš u 2023. gađt'm'.

Ad.ll.
(Izvještaj o radu OpćinskogpravobranilaštvaOpćine Vareš za 2023. godina)

Predsjedavajuća OV upoznala je prisutne da za ovu tačku dnevnog reda izvjestilac nije
prisutan.

Vijećnik Emir Islamović podsjetio je na Zaključak Vijeća da se neće raspravljati :) tačkama
dnevnog reda ako na sjednici nije prisutan izvjestilac.



Predsjedavajuća OV u skladu sa članom 79. Poslovnika o radu OV izjavila je da se ova
tačka skida sa dnevnog reda današnje sjednice.

O istoj će Vijeće raspravljati na narednoj sjednici.

Ad.]Z.

(Izvještaj o realizaciji Programarada
Općinskog vyeća Vareš za prvo polugodište 2024. godine)

SekretarOV dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali predsjedavajuća OV Mahira Brkić i vijećnica
Amela Brkić.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji
Programa rada Općinskog vijeća Vareš za prvo polugodište 2024. godine.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 17 glasova ,,ZA“
(odsutni vijećnici Mario Mirčić i Malik Rizvanović) usvojen

Izvještaj o realizaciji Programa roda
Općinskog vijeća Varešzaprvopolugodište 2024. godine.

Ad.13.

(Izvještaj o slanju zaštite adpožara napodručju općine
Vareš sa akcentom na realizacija Plana zaštite vdpožara)

Izvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje
Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš sa akcentom na realizaciju Plana zaštite
od požara.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 17 glasova ,,ZA“
(odsutni vijećnici Mario Mirčić i Malik Rizvanović) usvojen

Izvještaj o stanju zaštite odpožara napodručju općine
Vareš sa akcentom na realizaciju Plana zaštite odpožara.
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Ad.14.

(Informacija o realizaciji Strategije razvoja
općine Vareš zaperiod 201 7-2026, za 2023. godina)

lzvjestilac nije imao dodamo pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorena je rasprava u kojoj su učes'fvovali vijećnik Igor Hinger i rukovodilac službe Rusmir
Berberović kojije dao dodatno pojašnjenje i odgovor na postavljeno pitanje vijećnika u vezi kapitalnih
ulaganja.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k
znanju

Infurmacijuu realizaciji Strategije razvoja
općine Varešzaperiad 2017-2026, za 2023. godinu.

Ad.15.

(Informacija a provedenim aktivnostimaprojekta
"Socijalnaosnaživanje i zapošljavanje ASB i Općina Vareš “)

Izvjestilao nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak
daje Vijeće primilo k znanju

Informaciju a provedenim aktivnostima prajekta
,,Saeijalna osnaživanje i zapašljawmje ASB i Općina Vareš“.

Ad.16.

(Informacija o sanitarna-tehničkim i higy'enskim uvjetima
u školama napodručju općine Vareš iJPU,,Dječije obdanište" Vareš)

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.

Otvorenaje rasprava u kojoj su učestvovali vijećnica Amela Brkić i Velida Džafo koja je kao
izvjestilac dala odgovor na postavljeno pitanje vijećnice.

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak daje Vijeće primilo k
znanju

Informacija :; sanitarna-tehničkimi higijenškim uvjetima
u školamanapadruáu upćine Vareš !“ JPU ,,Dječije ubdanište“ Vareš.
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Ad.17.
(Tekuća pitanja.)

1. Vijećnik Igor Hinger podsjetiojeVijeće na problematiku u vezi imenovanja člana Upravnog
odbora JU Dom zdravlja Vareš ispred Ministarstva zdravstva ZDK. Rješenje o imenovanju
V.d. člana UO JU Dom zdravlja Vareš ispred Ministarstva zdravstva ZDK, Vijeće je donijelo
31.05.2023. godine na period imenovanja od najviše 3 mjeseca. U vezi s tim i uz dato
pojašnjenje traži od Vijeća da se očituje o validnosti mandata v.d člana Upravnog odbora.

U raspravi su učestvovali predsjedavajuća OV Mahira Brkić, sekretar OV Mersad Dido i Igor
Hinger.

Na osnovu diskusije u raspravi predsjedavajuća OV predložila je i stavila na izjašnjavanje
sljedeće

Zaključke:

]. Općinsko vijeće Vareš traži od JU ,,Dom zdravlja“ Vareš da po hitnom postupku
uputi dopis Ministarstvu zdravstva ZDK, da obrazloži novonastalu situaciju i traži
od Ministarstva da raspiše Javni oglas za imenovanje jednog člana Upravnog
odbora JU ,,Dom zdravlja“ Vareš i da pošalju Općinskom vijeću Vareš prijedlog
člana koji će biti imenovan kao V.d. član u skladu sa članom 4. Zakona «)

ministarskim,vladinim i drugim imenovanjima.

2. Općinsko vijeće Vareš konstatuje da član Upravnog odbora JU ,,Dom zdravlja“
Vareš nije i treći put imenovan od ovog organa i kao takav nije validan član
Upravnog odbora.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da su jednoglasno sa 19
glasova ,,ZA“ usvojeni predloženi Zaključci.

2. Predsjedavajuća OV podsjetilaje prisutne na postavljeno pitanje vijećnika Daria Dodik, koje
je uputio njoj kao predsjedavajućoj da li je u sukobu interesa s obzirom na funkciju u
preduzeću u kojem je zaposlena. Predsjedavajuća OV upoznala je prisutne da je na osnovu
postavljenog pitanja na koje je preduzeće u kome je zaposlena dostavilo tačan naziv njenog
radnog mjesta (V.d. rukovodioca podružnice, odnosno direktora Centra pošta Zenica), upućen
dopis/upit ClK-i “ kome se traži mišljenje po istom. CIK-a dostavilaje odgovor, broj:06-1-
07—8—1124-2/24 od 18.07.2024. godine u komeje navedeno da nije u sukobu interesa.

3. Obavještenje JKP d.o.o Vareš broj: 386-04/24 od 19.072024. godine u vezi izvršenog
markiranja i oznaka trase buduće traktorske vlake tačno po potisnoj trasi potisnog cjevovoda
,,Lalića mlin“ od strane PJ Šumarija Vareš. Od PJ Šumarija Vareš traženo je izjašnjenje koje
su i dostavili (broj109v2512/24 od 02.08.2024. godine) i u kome su Vijeće obavijestili da su
PJ Šumarija Vareš i JKP d.o.o. Vareš iznašli rješenje za otklanjanje problema.

4. Urgencija za postupanje, dostavljena 23.07.2024. godine od Kovačević Samira, a u vezi
dopisa/demanta od 26.03.2024. godine i dopis/odgovor dostavljen od Jačimovski Nikole.
Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Igor Hinger, Dario Dodik, Mahira
Brkić, Amela Brkić i Nurdin Begović.
Na osnovu diskusije predsjedavajuća OV stavilaje na izjašnjavanje sljedeći
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OPC

Zaključak:

- Općinsko vijeće traži od zamjenice Općinskog pravobranioea Općine Vareš da
dostavi ZK izvadak, kojim se dokazuje vlasništvo Općine Vareš nad prostorom u
zgradi E-S ulica Zvijezda, te podatke kada je elaborat ispravljen, zatim da obrazloži
po kojem osnovu je ,,dat stan“ i je li suprotno kriterijima propisanim Odlukom o
davanju u zakup stanovaOpćine Vareš.

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 19
glasova ,,ZA“ usvojen predloženi Zaključak

Zahtjev za uplanjenje/obovu pristupnog puta od MZ Kokoščići do zaseoka Liješče i stavlj anje
u funkciju istog dostavljen 19.07. 2024. godine od MZ Kokoščići (zaseok Liješče).
Predsjedavajuća OV izvijestila je da Vijeće nije nadležno za postupanje po Zahtjevu i
da je Zahtjev proslijeđen Službi za prostorno uređenje na rješavanje uplanjenja ukoliko
postoje svi potrebni uslovi.

Pismo namjere, prezentacija mobilne i laboratorijske opreme Za kontrolu kvaliteta pitke i

otpadnih voda, broj: 61-1-1-24 od 02.07.2024. godine dostavljeno od MPSvLab d.o.o.
Sarajevo.
Sekretar OV dao je pojašnjenje u vezi dopisa i sugerisao da Vijeće isli primi Ir znanju :: da
JKP d.o.o. Vareš i Općinski načelnik uputefirmi eventualne odgovore.

Sastavni dio ovog Zapisnikaje audio zapis sjednice.

Sjednicajezavršena u 18.25 sati.
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